



SOUTHERN
UNIVERSITY COLLEGE
南方大学学院

Kolej Universiti Selatan (198704V)
PTD 64888, 15KM, Jalan Skudai, P.O.Box 76,
81300 Skudai, Johor. Malaysia.
Tel: +607 5586605 Fax: +607 5563306
Website: <http://www.southern.edu.my>

自強不息 · 厚德載物 Pembaharuan Diri · Kemuliaan · Semulajadi Self-Renewal · Virtue · Nature

REF: SUC/IEE/2017/05L/04

日期: 2017 年 5 月 22 日

尊敬的周杰院长:

邀请函

您好! 南方大学与贵州轻工职业技术学院关系密切, 互通友好。

“厚德载物、自强不息”是南方大学的校训; 我们在曲折中奋进, 在奋进中不断发展壮大, 一路走来需要各方的支持与协助。随着世界经济环境的改变专业优秀人才需求迅速增加的新情况下, 南方大学秉持多元文化、多语教学及人文精神办学理念, 努力向上建设成为一所高水平的大学。我们希望您继续在大学之道上给予指导与支持。

为进一步加强两校之情谊, 同时探讨双方合作“烹调工艺与营养”专业专科教育项目, 我校邀请贵校于 2017 年 7 月 17 日至 21 日期间来我校参访, 邀请代表名单如下:

	姓名	性别	年龄	职务
1	陈秀娟	女	54	副院长/教授
2	王 娟	女	52	轻工化工系主任/副教授
3	游明伦	男	48	质量管理办公室主任/教授
4	李德建	男	38	经济管理系主任/副教授
5	任艳玲	女	37	轻工化工系专任教师/副教授
6	陈 谨	女	32	教务处中外合作办学工作人员 / 翻译

我校将负责安排贵方住宿于本校国际教育感恩大楼, 来往行程费用将由贵方承担。

期待各位莅临。专此诚邀, 敬祈惠允! 顺颂

大安!

南方大学学院院长

祝家华博士





SOUTHERN
UNIVERSITY COLLEGE

南方大學學院

Kolej Universiti Selatan (198704V)

PTD 64888, 15KM, Jalan Skudai, P.O.Box 76,

81300 Skudai, Johor. Malaysia.

Tel: +607 5586605 Fax: +607 5563306

Website: <http://www.southern.edu.my>

自強不息 · 厚德載物 Pembaharuan Diri · Kemuliaan · Semulajadi Self-Renewal · Virtue · Nature

REF: SUC/IEE/2017 /05L/04

Date: 22nd May 2017

Dear President, Zhou Jie,

I would like to invite Guizhou Institute of Light Industry (members listed below) to visit Southern University College, Johor Bahru, Malaysia between 17th to 21th July 2017.

In order to strengthen the partnership between Southern University College and Guizhou Institute of Light Industry, we would like to take the opportunity to discuss on the collaboration of Education program and potential collaboration.

Name list of the delegation of Guizhou Institute of Light Industry:

No	Name	Gender	Position
1.	Chen Xiu Juan	Female	Vice President / Professor
2.	Wang Juan	Female	Dean of Light Industry and Chemical Engineering Department / Associate Professor
3..	You Ming Lun	Male	Director of Quality Management Office / Professor
4.	Li De Jian	Male	Dean of Economic Management Department / Associate Professor
5.	Ren Yan Ling	Female	Teacher of Light Industry and Chemical Engineering Department / Associate Professor
	Chen Jin	Female	Staff Member of Sino-foreign Cooperative Education of Academic Affairs Office / Translator

We look forward to welcoming the Guizhou Institute of Light Industry delegation to our campus.

If you require any further information please do not hesitate to contact us.

Sincerely,

President, Thock Kiah Wah

